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Protokół Nr 6/18 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

odbytej w dniu 26 czerwca 2018 r.  w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego                 

w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 13:00 – 13.30. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji Pan Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.   

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Nr 2 w Zduńskiej Woli.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Wojsławicach.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Nr 1 „Czekay” w Zduńskiej Woli.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Starosty Zduńskowolskiego. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Zduńskowolskiego.  
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9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podziału Powiatu 

Zduńskowolskiego na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17                           

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2018–2035 – FK.18/18.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17                          

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2018 – FK.19/18.  

12. Realizacja działań naprawczych w ramach programu ochrony powietrza.  

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie posiedzenie. 

 

  

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

  

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego 

posiedzenia. 

 

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkolnego 

Schroniska Młodzieżowego Nr 2 w Zduńskiej Woli.  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zapytał czy z przekształcenia będą 

oszczędności. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że nie chodzi tutaj o oszczędności a jedynie 

o składki PFRON. Schroniska formalnie nie mają kadry. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkolnego 
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Schroniska Młodzieżowego w Wojsławicach.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkolnego 

Schroniska Młodzieżowego Nr 1 „Czekay” w Zduńskiej Woli.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Starosty 

Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak zwrócił się z prośbą o podanie poprzednich 

składników wynagrodzenia, jakie są różnice.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że powyższe reguluje Rozporządzenie 

Rady Ministrów z dnia 15 maja br. w sprawie wynagradzania pracowników 

samorządowych, na podstawie którego zostaje obniżone wynagrodzenie zasadnicze 

o 20 %.  

 

Komisja 5 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się” (J.Witkowska, D.Kubiak) 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Zduńskowolskiego.  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak stwierdził, że radni maąa zbyt mało  czasu 

na zapoznanie się z materiałami, szczególnie gdy są obszerne. Temat zgłaszał już 

wcześniej i proponował by było to 10 dni. Materiał wpłynął zbyt późno i było mało 

czasu by przygotować się do dyskusji na komisji, szczególnie, że wymaga on 
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głębszej analizy. Komisja statutowa pracowała prawie całą kadencję, miała wiec czas 

na analizę wszystkich zapisów. Pozostali radni nie mieli takiej szansy. Poprosił o 

rozważenie podjęcia uchwały na sesji po wakacjach.  

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki gdyby statut był uchwalony od razu, to dziś byłby 

uchwalany już trzeci raz z uwagi częste zmiany ustawowe. Miał być przygotowany 

ramowy wzór statut dla powiatów - najpierw do lutego później do marca, ostatecznie 

został przygotowany jedynie dla gmin. Jeszcze na krótko przed posiedzeniem 

zarządu, komisja w niepełnym składzie debatowała nad wytycznymi jakie pani 

mecenas przywiozła ze spotkania z nadzorem wojewody. Zmieniało się także samo 

podeście pana dyrektora  np. w kwestii wykreślenia ze statutu zapisów zawartych w 

ustawie. Statut został bardzo okrojony pod tym katem, co budziło jednak wiele 

wątpliwości.   Na spotkaniu natomiast nadzór prawny zaproponował bardzo 

szczegółowe procedury. Nie zostało to uwzględnione w pełni, gdyż wymagało by to 

przekonstruowania statutu od nowa. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak idąc takim tokiem myślenia, to rada nie 

powinna wieloma sprawami się zajmować, gdyż parlament może dokonać w każdej  

chwili zmiany ustawy i trzeba będzie ponownie pracować nad tym samym 

dokumentem. W stosunku do tego jak komisja długo pracowała, radni mają zbyt mało 

czasu na zapoznanie się z dokumentem. Czy jest konieczność podjęcia uchwały w 

czerwcu. 

 

Starosta Wojciech Rychlik do starostwa wpłynęło pismo dyrektora Wydziału 

Prawnego, Nadzoru i Kontroli, w którym pan dyrektor prosi o podjęcie działań w 

kierunku zmiany statutu i dostosowania go do obowiązujących przepisów najpóźniej  

do końca sierpnia br.  Statut musi ukazać się w dzienniku urzędowym województwa 

łódzkiego.  

 

Komisja 5 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się” (P.J.Witkowska, D.Kubiak) 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 9 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podziału Powiatu Zduńskowolskiego na 

stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym.  

 

Wicestarosta Marcin Łabędzki poinformował, że zaproponowany podział na 4 okręgi  

 

Komisja 5 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się” (M.Łabędzki, F.Pacewicz) 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  

 

Punkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/90/17                           

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2018–2035 – FK.18/18.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR XXXVIII/91/17                          

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2018 – FK.19/18.  

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska przedstawiła autopoprawkę do uchwały:  

Przedmiotem autopoprawki jest włączenie do budżetu powiatu dofinansowania ze 

środków PFRON w wysokości 80.000 zł, przyznanego pismem  z dnia 19 czerwca br. 

na dofinansowanie zadania „zakup mikrobusu 9 osobowego przeznaczonego do 

przewozu osób niepełnosprawnych na wózkach inwalidzkich.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 12 

Realizacja działań naprawczych w ramach programu ochrony powietrza.  

 

Komisja podjęła temat działań naprawczych  w ramach programu ochrony powietrza. 

 

Iwona Florczak Inspektor w Wydziale Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
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poinformowała, że z uzyskanych informacji wynika, iż prowadzone działania polegają 

na wymianie piecy z węglowych na piece gazowe, olejowe.  

Nie ograniczy to problemu niskiej emisji. Zduńska Wola jest na 29 miejscu w skali 

Unii Europejskiej miast najbardziej zanieczyszczonych. Powiat nie posiada 

instrumentów do podjęcia działań w kierunku ograniczenia emisji.  

Służby gminy mogłyby pomyśleć o częstszych kontrolach tego co społeczeństwo 

spala w piecach.   

 

Starostwa Wojciech Rychlik stwierdził, że jeżeli chodzi o centrum miasta to prezydent 

miasta winien podjąć działania w kierunku podłączenia kamienic do sieci gazowej.  

 

Punkt 13 

Sprawy różne. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Stanisław Szuster poprosił o wyjaśnienie: 

1/ udzielenie informacji spółce w Szadku po terminie,  

2/ poboczy w Prusinowicach. 

 

Punkt 14 

Zakończenie posiedzenia Komisji.  

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

                                                                              

                                                                                         Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               

                                                                                                     Dariusz Kubiak  

 

 

 

 

 

 

 

Sporządził: 

P.E. Szymczak 


